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Uprzejmie proszq o informacje o wysoko6ci Srodk6w finansowych jakie
AZK jako dziatajqcy w imieniu gminy miasto Wloctawek a tym samym jako jeden
z wtaScicieli we wsp6lnocie mieszkaniowej/maf ej- du2ej/dokonalo-przekazalo
wsp6lnotom mieszkaniowym jako finansowanie - doptata od mieszkafi
komunalnych bqdqcych wfasnosciq miasta, na fundusz remontowy,
eksploatacje, koszty zarzqdu czy te2 utrzymanie czqSci wsp6lnej itp. w roku
2023r.

Proszq o informacje o planowanych w zo24 roku przekazaniu
wsp6lnotom mieszkaniowym jako finansowanie - doptata od mieszkafi
komunalnych bqdqcych wtasnoSciq miasta, na fundusz remontowy,
eksploatacje, koszty zarzqdu czy tei utrzymanie czqSci wsp6lnej itp.
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